



News Bulletin | Bulletin d'informations

www.BordenRodAndGun.com

24 avril | April 2017

Good Day BBRGC Members

Volunteers needed for Children's Fishing Derby

Looking for volunteers to help out at the **Children's Fishing Derby on May 6, 2017** various tasks required to be done, weigh fish, help out at the BBQ, clean up etc.

The pond has been stocked and the no fishing signs are in place. Each year we are asked what is the number and species of fish that we put in the pond. Thought we would share that information.

Rainbow 100

Speckled 300

Brown 200

In anticipation of the next question, how big are these fish, let us answer by saying our recommendation is that you use at least seven and a quarter (7.25) pound test line to avoid the loss of the catch due to line breakage.

Children's Trout Fishing Derby (Reminder)

On Saturday May 6, 2017 the Base Borden Rod and Gun Club will again be hosting the Children's Trout Fishing Derby at the Catawampus Pond.

This derby is open to the Children of all Base Personnel as well as members of the Base Borden Rod and Gun Club.

Start time of the derby will be at 08:00 hours with registration by age category (name and phone number) for each contestant taking place at the Sugar Shack, commencing at 08:00 hours. There will be volunteers walking around the pond and they will weigh the Rainbow, Brown or Speckled Trout caught by the children and record the weight on the registration sheet.

Fishing will run until 11:30 hours and prizes will be awarded at 12:00 hours at the Sugar Shack.

1/5

If you would like to change, add or remove an email address from our database, please send a message to the following address:
Si vous voulez changer, ajouter ou enlever votre adresse de notre base de donnée, veuillez envoyer un message à l'adresse suivante.

BBRGC@forces.gc.ca

There will be **three prizes awarded** in each of the age categories, namely up to 6 years, 7 to 11 years, and 12 to 18 years of age for those fisherpersons catching the largest Rainbow, Brown or

Speckled Trout. Please note that only the weights of the Rainbow, Brown or Speckled Trout are eligible to be recorded in determining the allocation of prizes.

The Club will be providing complimentary beverages and a choice of either a hot dog or hamburger to all contestants and their parents.

While the children do not require a fishing licence, they must follow the Province of Ontario fishing regulations which state that a maximum of two Trout only are to be in their possession. An idea

would be to have the children use barbless hooks so that the smaller catch can safely be returned to the pond, thereby keeping only that record breaking Trout. The pond will be stocked with lots of

Rainbow, Brown and Speckled trout, so come out with your fishing lines and some wildly, wiggly, worms, **NO live bait is to be used**, (reference should be made to the 2016 Ontario Fishing regulations Page 10 subsection "BAIT" for detailed explanation of excluded live bait) to hopefully catch some fish and have a lot of fun.

For any further information, please contact either:

David Savard, Assistant Fishing Director at david.savard@forces.gc.ca

Michael Stark, Fishing Director at michael.stark@sympatico.ca

EARTH DAY ACTIVITY 13 MAY 2017

Once again this year the Base Borden Rod & Gun Club will be celebrating Earth Day.

Our Club Motto is "Conservation" and is not just a word we say, it's what we do!

This year the official World Wide Earth Day theme is "EarthPlay for Earthday!!".

It's all about getting kids outside to play so that they enjoy nature so they grow up wanting to protect it!

We will be installing the Nesting Boxes for birds as well as improving habitat for wildlife.

We invite all Club members to join us for this event.

What: Earth Day (Tree planting, Wildlife habitat, and clean up)

When: Start at 0900hrs – 1300hrs Saturday, 13 May 2017 (Rain or shine)

Where: Meet at the Sugar Shack

Door Prizes!!!

Additional information:

All ages and abilities are welcome

Dress for the weather (boots and gloves)

If you can bring a shovel for the tree planting, that would be great. Please put your name on it.

There will be activities for children taking place in the Sugar Shack.

There will be a complimentary BBQ and drinks for all volunteers at the Sugar Shack.

Please bring a refillable bottle for refreshments...Its Earth Day after all, and we want to reduce our waste.

Volunteers will be req'd to assist with BBQ, Children's activities, Logistics.

Get your Volunteer Hours In!!!

Contact Info: Ron Reid for more information at

rreidbbrgc@yahoo.ca, or 705.309.5440

Bonjour chers membres du Club de chasse et pêche de la BFC Borden,

Bénévoles recherchés pour le tournoi de pêche pour enfants

Nous sommes à la recherche de bénévoles pour le **tournoi de pêche pour enfants qui aura lieu le 6 mai 2017**. Il y a plusieurs tâches qui doivent être effectuées : peser le poisson, aider au barbecue, nettoyer, etc.

On a stocké l'étang avec du poisson, et les panneaux d'interdiction de pêche ont été installés. Chaque année, on nous demande quels sont le nombre et le type d'espèces de poisson qui se trouvent dans l'étang. Voici ces renseignements :

Truite arc-en-ciel – 100

Truite mouchetée – 300

Truite brune – 200

En prévision de la prochaine question, à savoir quelle est la taille de ces poissons, nous recommandons que vous utilisiez une ligne de pêche d'au moins 7,25 livres tests pour éviter de perdre votre prise si jamais la ligne se brise.

Tournoi de pêche à la truite des enfants (rappel)

Le Club de chasse et pêche de la BFC Borden organise encore une fois le tournoi de pêche à la truite pour enfants. L'activité aura lieu le samedi 6 mai 2017 à l'étang Catawampus.

Le tournoi est ouvert aux enfants de tout le personnel de la Base ainsi qu'à ceux des membres du Club de chasse et pêche de la BFC Borden.

Les participants pourront s'inscrire par catégorie d'âge (nom et numéro de téléphone) dès 8 h à la Cabane à sucre, après quoi le tournoi débutera. Des bénévoles seront aux abords de l'étang; ils pèseront les truites arc-en-ciel, brunes et mouchetées pêchées par les enfants et inscriront le poids sur la fiche d'inscription.

La pêche se terminera à 11 h 30, et les prix seront remis à 12 h à la cabane à sucre.

Dans chaque catégorie (6 ans et moins, 7 à 11 ans et 12 à 18 ans), **on distribuera trois prix** aux pêcheurs ayant attrapé les plus grosses truites arc-en-ciel, brunes ou mouchetées.

Veuillez noter que seules les truites arc-en-ciel, brunes et mouchetées peuvent être pesées et donner droit à un prix.

Le Club offrira gratuitement une boisson et un hamburger ou un hot-dog aux participants et à leurs parents.

Les enfants n'ont pas besoin d'avoir un permis de pêche, mais ils doivent se conformer à la loi ontarienne qui permet d'avoir en sa possession un maximum de deux poissons.

L'usage d'hameçons sans ardillons est conseillé afin de pouvoir remettre à l'eau les prises plus petites et ne garder que les poissons donnant droit à un prix. L'étang sera rempli d'un grand nombre de truites arc-en-ciel, brunes et mouchetées. Apportez donc vos lignes de pêche et des vers bien grouillants; **AUCUN appât vivant ne pourra être utilisé.** Consultez les règlements de pêche de l'Ontario de 2016. À la page 10, un paragraphe porte sur l'appât et comprend des renseignements détaillés sur l'exclusion d'appâts vivants. Venez faire de la pêche et vous amuser.

Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec :

David Savard, directeur adjoint de la pêche (david.savard@forces.qc.ca)

Michael Stark, directeur de la pêche (michael.stark@sympatico.ca)

Activité du Jour de la Terre le 13 mai 2017

Encore une fois cette année, le CCPBB célébrera le Jour de la Terre.

Notre devise du club est «Conservation» et ce n'est pas seulement un mot que nous disons, c'est ce que nous faisons!

Cette année, le grand thème de la Journée de la Terre officiel mondiale est "Écoapprentis".

Nous allons laisser les enfants s'amuser tout en profitant de la nature et ainsi on leur transmettra le goût de s'occuper de notre belle planète!

Nous allons installer des cabanes d'oiseaux, ainsi que travailler sur l'amélioration de l'habitat pour la faune.

Nous invitons tous les membres du Club de se joindre à nous pour cet événement.

Quoi: Journée de la Terre (plantation d'arbres, l'habitat de la faune, et nettoyer)

Quand: Commencer à 09H00 - 13H00 samedi 13 mai 2017 (Pluie ou soleil)

Où: Rendez-vous à la cabane à sucre

Prix de présences !!!

Information additionnelle:

Tous les âges et capacités sont les bienvenus

Habillez-vous pour la météo (bottes et gants)

Si vous pouvez apporter une pelle pour la plantation d'arbres, ce serait super. S'il vous plaît y afficher votre nom.

Il y aura des activités pour les enfants à la cabane à sucre "Sugar Shack".

Il y aura un BBQ gratuit et des boissons pour tous les bénévoles à la cabane à sucre.

S'il vous plaît apporter une bouteille remplissable pour des rafraîchissements ... c'est le Jour de la Terre, et nous voulons réduire nos déchets.

Des volontaires seront req pour aider avec le barbecue, activités pour les enfants et la logistique.

Obtenez vos heures de bénévolat !!!

Info Contact: Ron Reid pour plus d'informations à rreidbbrgc@yahoo.ca, ou 705.309.5440